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Praat u mee over de toekomst van 
onze SP-afdeling?    

De SP afdeling Zoetermeer bestaat uit 
de gemeenten Zoetermeer  en 
Lansingerland (Berkel en Rodenrijs, 
Bleiswijk, Bergschenhoek) en heeft 
een fractie van twee raadsleden en 
twee  commissieleden in Zoetermeer
In 2026 zijn er weer verkiezingen voor
de gemeenteraad en ter voorbereiding 
hierop zijn we al aan het nadenken 
over het verkiezingsprogramma en de 
kandidatenlijst. Maar ook over de 
toekomst van de afdeling.
Hier willen we ook graag met onze 
leden over van gedachten wisselen. 
Daarom nodigen we je van harte uit 
om te komen naar onze thema-avond 
op donderdag 17 oktober in ons 
partijpand aan de Stadhoudersring.
Vragen die aan bod komen zijn:
- hoe kunnen we de fractie uitbreiden?
- hoe kunnen we het bestuur 
uitbreiden?
- is er überhaupt nog wel een SP nodig
in Zoetermeer?
- wat moet de SP doen om groter te 
worden in Zoetermeer?
- hoe betrekken we onze leden, maar 
ook de inwoners van Zoetermeer, 
meer bij de politiek?

Voor aanvang van deze bijeenkomst 
willen we graag een hapje eten en 
zullen we zorgen voor een 
stamppotbuffet. Wil je mee-eten en/of 
meepraten? Meld je dan even aan via 
zoetermeer@sp.nl.

Project Oostergo 

Op 30 september werd tijdens de 
commissievergadering Stad het Plan 
Uitwerkinskader (PUK) Oostergo 
besproken. In dit plan staan de 
voorwaarden waaraan het plan moet 
voldoen om toestemming te krijgen 

voor de sloop en nieuwbouw van twee 
flats aan het Oostergo. De 
woningcorporatie de Goede Woning is 
van plan om deze flats van twee 
woonlagen te slopen en er twee 
gebouwen met drie woonlagen voor 
terug te bouwen. 

Verontruste bewoners uit de 
Landenbuurt kwamen massaal naar de
commissie- vergadering om de 
discussie aan te horen. 
Fractievoorzitter Jan Velner wilde 
graag van de wethouder weten 
waarom het parkeeronderzoek van 
afgelopen maart niet bij de stukken te 
vinden was en wat de wethouder gaat 
doen aan de parkeerproblemen die er 
nu al zijn. Ook het ecologisch 
onderzoek ontbrak. Ook stelde hij de 
vraag waarom bij dit project geen 
rekening is gehouden met de 30-
graden regel (afstand tussen 
nieuwbouw en bestaande bouw) en bij 
andere projecten wel. De wethouder 
kwam met vrij vage antwoorden 
waardoor nog steeds niet duidelijk is 
waarom deze regel niet is toegepast. 
Wat betreft de ontbrekende stukken 
zegde ze toe om deze alsnog ter 
beschikking te stellen van de 
commissie. Het PUK zal opnieuw op de 
agenda komen tijdens de raads- 
vergadering van 14 oktober. De 
publieke tribune zal dan zeker weer 
gevuld worden met verontruste 
bewoners want veel duidelijkheid 
hebben zij nog steeds niet gekregen.



SP Zoetermeer doet mee met 
Festival voor Gelijkheid   

Op zaterdag 14 september, het 
weekend voor Prinsjesdag, heeft de SP
samen met veel maatschappelijke 
organisaties het Festival voor 
Gelijkheid in Den Haag georganiseerd. 
Op het festival heeft de partij samen 
met onder andere de FNV, 

Milieudefensie, Oxfam Novib en De 
Woonbond, alternatieven 
gepresenteerd voor de 
bezuinigingspolitiek van de regering 
van de PVV, VVD, BBB en NSC. Het 
was schitterend weer, mooie muziek, 
lekker eten, kinderen en volwassenen 
maakten gebruik van het springkussen
en andere spelletjes o.a. blikken 
gooien, kop van Jut en puzzel 
oplossen. 

De tenten met verschillende sprekers 
werden goed bezocht. Een geslaagde 
dag die naar meer smaakt.                 
SP-fractievoorzitter Zoetermeer Jan 
Velner: ‘Nederland is een land waar we
naar elkaar omkijken. Maar het nieuwe
kabinet probeert dat af te breken door 
keiharde bezuinigingen op de zorg, het
onderwijs, de sociale zekerheid en op 
cultuur. Zij kiezen voor meer 
ongelijkheid en verdeeldheid. 
Nederland heeft juist solidariteit nodig.
Het moet anders, daarom hebben we 
het Festival voor Gelijkheid 
georganiseerd’. 

Ondertussen in de raad ……

Na het reces is de gemeenteraad weer 
met een vliegende start begonnen. De 
eerste vergadering liep dan ook weer 
door tot in de vroege uurtjes. Er is een
groot aantal verschillende punten 
behandeld. Allereerst werden een 
tweetal hamerstukken afgehandeld 

met betrekking tot de verfraaiing van 
de Europatunnel en de realisatie van 
het zonnepark Roeleveen. 
Als eerste stond de verlenging van het 
contract met het COA voor de opvang 
van asielzoekers in de voormalige 
gevangenis op de agenda voor een 
periode van 5 jaar. Als SP zagen we 
geen obstakels om tegen deze 
verlenging te zijn omdat ook uit een 
buurtonderzoek was gebleken dat er 
geen grote bezwaren vanuit de 
omwonenden zijn ontvangen.
Vervolgens werd het raadsvoorstel 
aanpak zwerfvuil behandeld. Vanuit de
SP werd aangegeven dat het triest is 
dat we hiervoor zoveel belastinggeld 
moeten inzetten. We hebben aandacht 
gevraagd voor het dumpen van afval 
bij de milieu-eilanden in onze stad, dat
je naar jezelf naar het depot aan de 
Argonstraat moet brengen. Het 
voorstel van de VVD om voor een deel 
van het jaar een handhaver in te 
zetten kon niet rekenen op de steun 
van ons omdat we meer zien in het 
vergroten van het bewustzijn van 
inwoners middels preventie en 
voorlichting. Als SP zijn we wel content
met de proef ‘verloot je zooitje’ 
waarbij kinderen beloond worden bij 
de inlevering van restafval.
Kritisch waren we over de wijze 
waarop we geïnformeerd werden over 
de overschrijding van het budget bij de
nieuwbouw van een schoolgebouw aan
het Van Doornenplantsoen en een 
nieuwe sporthal. Wethouder Weerwag 
had een lastige avond en heeft op een 
aantal punten beterschap moeten 
beloven. Een motie ‘Projectbeheersing 
is noodzaak’ mede ingediend door de 
SP, werd met brede steun 
aangenomen. Hierin wordt het college 
opgedragen om met een plan ter 
verbetering te komen voor 1 januari 
aanstaande.              




